

**WORLD
TOP 500
UNIVERSITY**

**WHERE
YOUR
DREAMS
COME
TRUE**

College of International Education, ECUST.
华东理工大学 国际教育学院

地址 Address
130 Meilong Rd, Shanghai, P.R.China, 200237
中国·上海市·徐汇区·梅陇路130号

联系人 Contact
Mr.Zhou 周老师

电话 Telephone
0086-21-6425 3279

传真 Fax
0086-21-64252280

电子邮箱 E-mail
hpzhou@ecust.edu.cn

更多信息 More Information
ies.ecust.edu.cn



**STUDY AT ECUST
FLY YOUR DREAM**

留学华理 放飞梦想

2017

**“The Belt and Road”
Energy Chemical Industry Technician and
Executive Development Program**

“一带一路”

能源化工技术人才高级研修班



华东理工大学 国际教育学院
COLLEGE OF INTERNATIONAL EDUCATION, ECUST



**WORLD
TOP 500
UNIVERSITY**



More than one thousand years ago, our forefathers built up a "belt and road" of friendship and prosperity using horses and ships. Nowadays it is our turn to make it stronger and more glorious using our knowledge and technology. Let us embrace a brighter future together.

In response to the Chinese government's "the Belt and Road Initiatives", ECUST has created a set of high quality Technician and Executive Development Program of Energy Chemical Industry through the joint efforts of ECUST's three best colleges, School of Chemical Engineering, School of Business and College of International Education, to bring you closer to China, to equip you with advanced technologies, pragmatic skills, international perspectives and perfect confidence to further your career in today's competitive market.

Energize your future with ECUST!

- ECUST is the first chemical industry oriented State Key University in China;
- School of Chemical Engineering: the Chemistry Program has been ranked among the top 1‰ globally by the ESI (Essential Science Indicators); its Chemical Engineering and Technology Program passed ABET Accreditation (Accreditation Board for Engineering and Technology) in 2014 and is the first such program in China.
- School of Business: Rich experience in EDP (Executive Development Program); currently in cooperation with BASF as the provider of the five-year training program in sustainable development for their over 2000 suppliers in China.
- College of International Education (ICE): has over 60 years' experience in teaching and serving for over tens of thousands of international students from more than 140 countries with a large number of students from countries along the Belt and Road.

Targeted Candidates:

Technicians and executives in energy and chemical Industry from countries along the Belt and Road; they must be non-Chinese citizen in good health.

Program Duration:

Three weeks, May 15th-June 2nd, 2017

Fees and Expenses

ECUST bears all the costs after the candidates' arrival, including their training fees, accommodation and board; candidates only have to bear the costs of their international flights.

WHERE YOUR DREAMS COME TRUE



一千多年前，我们的祖先用马匹和船帆建立起了承载友谊和共同繁荣的丝绸之路和海上丝绸之路。今天，让我们一起用我们的知识和技术让它更稳固更辉煌，携手拥抱更美好的明天。

为响应国家“一带一路”战略，华东理工大学化工学院、商学院、国际教育学院强强联手，合力打造能源化工技术人才高级研修项目。在这里您将更深入的感知中国、了解中国；在这里您将获得先进的科技、实用的技能、国际化的视野和良好的自信心，在激烈的市场竞争中为您的事业保驾护航。

华东理工大学为您的明天加油！

- 华东理工大学：新中国第一所以化工为特色的全国重点高校；
- 化工学院：美国科技信息所“基本科学指标”数据库(ESI)国际排名，华东理工大学化学专业进入前千分之一；2014年，化学工程与工艺专业通过美国ABET工程教育专业认证，是中国最早通过该认证的专业；
- 商学院：有良好的EDP（高级管理培训）经验，目前正在为巴斯夫2000家中国供应商进行为期五年的可持续发展培训；
- 国际教育学院：有超过60年的留学生教育管理经验，培养了上万名来自一百四十多个国家的留学生；在校留学生和已毕业留学生校友均有不少来自“一带一路”沿线国家。

招生对象：“一带一路”沿线国家非中国籍能源化工行业技术人员、管理人员等

培训时间：三周，2017年5月15日-6月2日

培训地点：中国上海 华东理工大学

培训费用：华东理工大学负担所有落地后费用，包括培训费用及相关食宿费用等；参加者只需承担抵达上海的国际航班费用。